



KK's Priest



Release Date: September 29th, 2023

PRODUCT TEXT (EN)

Iconic former Judas Priest members K.K. Downing and Tim "Ripper" Owens present nine new tracks of sinful heavy metal fury with their sophomore attack!

On the blazing heels of their highly-lauded 2021 debut album, *Sermons Of The Sinner* - which debuted within the Top 20 on charts in the United States, the UK, Germany, Sweden, Finland and more - **KK'S PRIEST** return to sin again with their savage sophomore offering, *The Sinner Rides Again*, out September 29, 2023 via Napalm Records. The powerhouse heavy metal amalgamation of iconic **Judas Priest** alum and GRAMMY Award winning/nominated musicians K.K. Downing (guitar) and Tim "Ripper" Owens (vocals), along with A.J. Mills (guitar), Tony Newton (bass) and Sean Elg (drums), double down on the ripping melodic force of their debut - which Metal Hammer UK dubbed "*hugely enjoyable*" and Metal Injection cited as boasting "*catchy hooks and plenty of guitar wizardry*". *The Sinner Rides Again* boasts nine tracks of pure hellfire, produced and written by Downing and mixed/mastered by Jacob Hansen.

After stepping out of the **Judas Priest** spotlight, the return of K.K. Downing was uncertain. Nearly ten years after its onset, the genre-defining guitar icon returned from his hiatus with proof that he was nowhere ready to cease writing classic metal songs or to put away his famous Flying V guitars - taking part in acclaimed international comeback

performances (including with his former **Judas Priest** bandmates when they were inducted into the Rock & Roll Hall of Fame in November 2022) that would act as harbingers of the formation of **KK'S PRIEST**. Downing was recently quoted saying, "We've lost a lot of great people – Dio, Lemmy, for example – but this amazing and unique style of music must be preserved for as long as possible and I feel it within me to continue to play my role, as I always have, and to defend this metal genre, which we all know and love." **The Sinner Rides Again** is a testament to this call for the classics while speeding full force into the future, delivered by some of heavy metal's most essential performers.

A haunting introduction of dual guitars carries the listener into the thundering "Sons Of The Sentinel", winding across a wasteland of burning riffs and a deftly dynamic guitar solo to kick off the record with relentless energy! The undeniably catchy anthem "Strike Of The Viper" proves itself as one of the album's most unforgettable tracks, before "Reap The Whirlwind" crashes in with a classic heavy metal power thrust of soaring leads, hair-raising harmonics and earworm vocal hooks. "One More Shot At Glory" raises its sword high, instantaneously calling for battle with its opening riff and beckoning verses. Heroic chants and unrelenting double bass set the stage for a galloping midsection as a spine-tingling guitar solo commands the song. Striding "Hymn 66" commands with sultry, slow and low metallic punches and a bluesy gait, while massive title track "The Sinner Rides Again" straddles balladic passages and sinister, head-bobbing choruses. Beginning with ominous bells, "Keeper Of The Graves" rounds the final bend of the album with roaring cascades and a dynamic performance from Owens, before charging "Pledge Your Souls" and rollercoaster closer epic "Wash Away Your Sins" rise as the final embers of a certified burner - proving itself as a must-hear metal album of the year by the greatest to ever perform the genre!

PRODUCT TEXT (DE)

Die Judas Priest Ikonen K.K. Downing und Tim "Ripper" Owens präsentieren auf ihrem zweiten Studioalbum neun neue Tracks – Mehr Heavy Metal geht nicht!

Nachdem ihr gefeiertes Debütalbum **Sermons Of The Sinner** (2021) in Deutschland, Österreich, der Schweiz, den USA, Großbritannien und vielen weiteren Ländern in den Top 20 der Albumcharts landete, kehren **KK'S PRIEST** mit dem zweiten Album **The Sinner Rides Again** zurück. Das neue Album der Band, bestehend aus den legendären ex-**Judas Priest** Mitgliedern und GRAMMY-Award gekrönten, sowie nominierten Musikern K.K. Downing (Gitarre) und Tim "Ripper" Owens (Gesang), sowie A.J. Mills (Gitarre), Tony Newton (Bass) und Sean Elg (Schlagzeug), erscheint am 29. September 2023 über Napalm Records. **The Sinner Rides Again** bietet 100% puren Heavy Metal und entwickelt den Stil des Vorgängeralbums, das vom UK Metal Hammer als „äußerst unterhaltsam“ und vom deutschen Rock Hard Magazin als „starkes Album“ betitelt wurde. Dabei bietet das neue Werk neun riffgeladene Heavy Metal Hymnen, produziert und geschrieben von K.K. Downing, gemischt und gemastert von Jacob Hansen.

Nach seinem Aus bei Judas Priest war die Zukunft des Genre-definierenden K.K. Downing ungewiss. Aber nach fast 10 Jahren Pause nahm er die berühmten Flying V Gitarren wieder in die Hand und bewies, dass er nach wie vor einer der besten Songwriter im klassischen Heavy Metal ist. Es folgten Comebackshows – unter anderem mit den ehemaligen Bandkollegen von Judas Priest, als diese 2022 in die Rock 'n' Roll Hall Of Fame aufgenommen wurden und die Gründung von **KK'S PRIEST** gemeinsam mit ex- Judas Priest und Iced Earth Sänger Tim „Ripper“ Owens.

Downing sagte kürzlich: "Wir haben eine Menge großartiger Leute wie zB Lemmy & Dio verloren. Aber dieser einzigartige Musikstil muss so lange wie möglich erhalten bleiben und ich fühle es in mir, dass ich weiterhin eine gewichtige Rolle spielen kann, so wie ich es immer getan habe, um den Metal zu verteidigen, wie wir ihn alle kennen und lieben." **The Sinner Rides Again** trägt diese Botschaft in sich und schafft es die klassischen Heavy Metal Elemente in die Gegenwart zu transportieren und zeitlose Songs zu schreiben, performed von wahren Genrelegenden.

Große Gitarren leiten den Albumopener „Sons Of The Sentinel“ ein bevor er schnell zum Punkt kommt: Große Riffs, dynamische Soli und eine unglaubliche Energie, verbunden mit dem steten Drang nach vorn erwarten den Hörer. Das folgende „Strike Of The Viper“ ist eine wahre Heavy Metal Hymne, während „Reap The Whirlwind“ durch stetig aufsteigende Leads, unfassbare Harmonien und eingängige Vocals besticht. Die absolute Hitsingle des Albums „One More Shot At Glory“ ist für die ganz großen Bühnen geschrieben: Eindringliche Gitarren und der

Refrain bleiben beim ersten Hören direkt im Kopf und werden auf unzähligen Konzerten und Festivalshows lautstark mitgesungen werden.

"*Hymn 66*" besticht durch schleppende, langsame und tiefe Töne in bluesig-metallischem Gewand, während der wuchtige Titeltrack "*The Sinner Rides Again*" zwischen balladesken Passagen und düsteren Bangern schwankt. Das von Owens dynamischen Vocals geprägte "*Keeper Of The Graves*" wird buchstäblich eingeläutet und leitet das letzte Drittel des Albums mit brüllenden Kaskaden ein, bevor das energetische "*Pledge Your Souls*" und der epische 6.30minüter "*Wash Away Your Sins*" das Album würdevoll beschließen.

The Sinner Rides Again kombiniert die einzigartigen Fähigkeiten der genreprägenden Bandmitglieder, die zu keiner Zeit bloß Riffs aus den großen 80ern kopieren, sondern ein zeitloses und modernes, dennoch klassisches Heavy Metal Manifest erschaffen haben.